
 

  

Kort verslag presidium 5 oktober 2023 

Aanwezig: A. van Erk (voorzitter), F. Evers (BBH), R. Janssen (Bloeiend Hillegom), K. Langeveld 
(CDA), L. Pijnacker (VVD), R. Semrek (D66), H. de Hoog (GroenLinks), H. Cornet (HvH), 
Y. Hermans (griffier, verslag)  

  
Afwezig:  R. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom (met kennisgeving) 
 

1.  Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2.  Vaststellen verslag d.d. 22 juni 2023 
Het presidium stelt het verslag conform voorstel vast. 
 

3.  Mededelingen / ingekomen stukken 
- E-mail inspreker over financiën tijdens raadsvergadering 21 september. Deze e-mail 

bevat een 30-tal vragen. O.a. gezien het feit dat de vragen gericht zijn aan de 
gemeenteraad en het politieke karakter van de vragen besluit het presidium de 
inspreker uit te nodigen voor raadspreekuur. 
Actie: griffier. 
 

4.  Actualiseren actielijst 
Geen bijzonderheden. De actielijst wordt conform voorstel geactualiseerd. 
 

5.  Organisatieontwikkeling en samenwerking in de regio 
- Op 8 november aanstaande wordt er een radenbijeenkomst georganiseerd voor 5 raden 

uit de Duin- en Bollenstreek. Op de agenda staan de stand van zaken strategische 
agenda, RIA en de regiodeal. 

- Op 12 november organiseert HLTsamen een radenbijeenkomst over de evaluatie van 
HLTsamen 

 
De voorzitter doet een korte terugkoppeling over de organisatieontwikkeling van HLTsamen. 
Kort samengevat komt het er op neer dat er ingestoken wordt op kortere lijnen en een 
strakkere aansturing van de organisatie. De voorzitter heeft vertrouwen in de voorgestelde 
organisatieontwikkeling. 

 
6.  Raadsagendaplanning (RAP) 

Naar aanleiding van: 
Het persbericht over het groenbeheerplan daags na het vorige presidium was niet in lijn met 
de eerdere bespreking in het presidium en de context waarin dit raadsvoorstel geplaatst 
was. De voorzitter meldt dat het persbericht qua timing en inhoud niet heel handig was.  
Deze vraag kan tijdens de commissiebehandeling eind oktober aan de portefeuillehouder 
wordt gesteld. 
 

7.  Vaststellen vergaderkalender 
De vergaderkalender ziet er anders uit dan voorgaande jaren. Het voorstel is te kiezen voor 
een vaste dag (donderdag) in de week voor de raadsvergaderingen en commissie. Dit heeft 
o.a. als voordeel dat op de woensdagavonden ruimte ontstaat voor bijvoorbeeld regionale 
bijeenkomsten. De beeldvormende commissie vindt nu een week na de reguliere 



raadscommissie. Hierdoor wordt er voldoende tijd gecreëerd tussen beeldvorming en de 
besluitvorming een maand later.  De vergaderkalender 2024 wordt ongewijzigd conform 
voorstel vastgesteld. 
 

8.  Bespreken wijze van terugkoppeling Dunantstaete 
Na de raadsvergadering van 21 september is de raad op informele en besloten wijze 
technisch bijgepraat over de stand van zaken rondom Dunantstaete, zoals afgesproken was 
in het presidium van 30 augustus (bij wijze van proef). De vorm is wisselend ontvangen door 
de raadsleden. De reacties van raadsleden hadden vooral betrekking op ‘openbaar versus 
besloten’ en ‘informeel versus formeel’, ook vanwege het feit dat de raad in juni een motie 
heeft aangenomen over dit onderwerp. Uitkomst van de discussie in het presidium is dat de 
terugkoppeling zoveel mogelijk op formele wijze in het openbaar zou moeten gebeuren, 
tenzij de inhoud conform de Woo beslotenheid vraagt.  
De voorzitter meldt dat er een raadsbrief over Dunantstaete in voorbereiding is. Deze 
raadsbrief is openbaar. Voor het vervolg wordt gehandeld naar bevind van zaken. 
 

9.  Deelnemers werkgroep Grip op Samenwerking 
Er hebben zich een tweetal burgerleden en één raadslid aangemeld voor de werkgroep ‘Grip 
op Samenwerking’. Er kunnen 2 mensen worden afgevaardigd voor deze werkgroep. Het 
presidium heeft de voorkeur dat minimaal één van de twee deelnemers een raadslid is. Op 
basis van het criterium ‘ervaring op het onderwerp’ is een keuze gemaakt uit de 
burgerleden. Hierom zullen de dames Boonstra en Ringelberg vanuit de raad worden 
afgevaardigd voor de werkgroep. 
Het presidium vraagt de griffier om de betrokkenen te informeren over de keuze van het 
presidium. 
Actie: griffier 
 

10.  Rondvraag 
- Leden klankbordgroep rekenkamer: Er hebben zich 4 mensen opgegeven en er is plek 

voor 3. De mogelijkheid om plv. leden te benoemen wordt niet uitgesloten door de 
verordening op de rekenkamer. Het presidium stelt voor dat de 4 mensen met elkaar 
overleggen wie lid of plv. lid wil worden. Het presidium vraagt de griffier de betrokkenen 
te informeren. 
Actie: griffier 

- De griffier legt kort de systematiek van indeling van de ingekomen stukken uit.  
- Opgemerkt wordt dat de tijd tussen de presentatie (woensdag) en de behandeling van 

het voorstel over het ondernemersfonds (donderdag) erg kort is. Dit wordt is onprettig 
en onwenselijk ervaren. Er is onvoldoende tijd voor beeldvorming en oordeelsvorming, 
ook binnen de fracties. In het nieuwe vergaderschema is een dergelijke korte periode 
tussen beeldvorming en oordeelsvorming niet meer mogelijk.  

- Insprekers kunnen tijdens de raadsvergadering inspreken over alle onderwerpen, dus 
ook niet geagendeerde onderwerpen. Dit is zo geregeld in het reglement van orde. 
 

11.  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.59 uur. 

 

 


